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Urban park 

- Er wordt gesproken dat de ontwikkelaar in gesprek is met een coöperatie om 
woningen af te nemen. Om hoeveel woningen gaat dit en wat voor woningen betreft 
dit, sociaal?  Ik lees dat het bestemmingsplan het niet onmogelijk maakt om sociaal 
te realiseren, maar het is voor de raad (ieg de Rijswijkse VVD) wel relevant te weten 
als er in het Havenkwartier sociaal gaat worden gerealiseerd. 

- De vragen met betrekking tot (fiets)parkeren, afwikkeling verkeer, geluid, 
voorzieningen, netcongestie, etc. die ik stel over Harbourpark herhaal ik hier tav dit 
bestemmingsplan. Graag een op dit bestemmingsplan toegesneden reactie. 

- Een omwonende heeft in de zienswijze aangegeven dat door de ontwikkelingen er 
meer drukte ontstaat op het water en dat daardoor er een vermindering is van zijn 
woongenot. De gemeente schrijft dit weg door te zeggen dat het water geen 
onderdeel is van het bestemmingsplan. Dat is een nogal kinderachtige reactie: de 
oorzaak van de zorgen licht wel degelijk in de bestemmingsplannen. Het gevolg 
wordt door de indienen gerelateerd aan het water. Graag geeft het College in 
antwoord op deze vragen nog een deugdelijk en inhoudelijk reactie op deze 
zienswijze.  

 

 

 

Met dank voor een goede, tijdige en uitgebreide beantwoording! 

 

Udo Oelen 

 


